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انتقاد به وضع نظافت پایتخت
عضو شورای شهر تهران ضمن انتقاد به وضع نظافت شهر تهران افزود: سامانه 137 در بسیاری از مناطق فعال نیست و از این موضوع انتقاد کرد.

به گزارش سایت خبری پرسون، محمد فرجود، مدیرعامل سازمان فاوای شهرداری در صحن امروز شورای شهر گزارشی به شورای ششمیها ارائه داد.

مهدی اقراریان، عضو شورای شهر تهران در واکنش به صحبت ها و گزارش فرجود اظهارداشت: روز جمعه به ستاد 137 مراجعه کردم و تنها یک نفر در
ستاد بود و از آنجا با 137 تماس گرفتم، دیدم که بسیاری از مناطق به سامانه 137 دسترسی ندارد. علت این قطعی چیست؟

اقراریان گفت: در جمهوری اسلامی، گزارش&lrm; های مسوولین روی کاغذ خیلی زیباست اما اگر مرد میدان باشیم و وارد میدان شویم و واقعیت مسائل
را در نظر بگیریم، می&rlm; بینیم که واقعیت&lrm; ها با گزارش &lrm;هایی که ارائه می &lrm;شود، بسیار متفاوت است. از جمله این موارد، وضع

نظافت شهر تهران است. همچنین گزارشی که در مورد سامانه 137 ارائه شد.

این عضو شورای شهر تهران خاطرنشان کرد: انتصابات در این بخش شهرداری و در فاوا باید بررسی شود و جلوی جذب نیروی انسانی و اقدامات غیر
کارشناسی در این راستا گرفته شود.
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